
PROTOKÓ£ 
Z VI sesji rady gminy Marciszów 

odbytej w dniu 27 stycznia 2011 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
Ad. 1i 2. 
Pocz¹tek obrad sesji godz.13.00, zakoñczenie obrad godz.15.30. 
W obradach uczestniczyli Pani Krystyna Kwiatkowska  Sekretarz Gminy Pani Krystyna Magda Skarbnik 
Gminy, Pani Maria Bych radna Powiatu, Pani Bo¿ena Peùdiak Prezes Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dziaùania 
Kwiat Lnu,  Pan Damian Wójcik radny Powiatu, soùtysi, jeden mieszkaniec Marciszowa. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przywitaù nowych soùtysów z Nadgórnika pana Radosùawa Urbañskiego oraz z 
Sêdzisùawia  soùtysa - radnego Józefa Szoùdrowskiego. Przypomniaù,  ¿e pozostaùy jeszcze 4 wsie w, których nie 
odbyùy siê  zebrania wyborcze. Przywitaù radnego Damiana Wójcika , który w sesji Rady Gminy uczestniczy po 
raz pierwszy. 
Porz¹dek obrad sesji :  
1.Otwarcie obrad 
2. Powitanie . 
3. Stwierdzenie quorum. 
4. Przyjêcie protokoùu z V nieplanowanej sesji. 
5. Prezentacja Programu LEADER. 
6. Podjêcie uchwaù w sprawach : 
- zatwierdzenia planów pracy staùych komisji rady Gminy na 2011 rok, 
- zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady gminy na 2011 rok 
- przyjêcie �Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania �cieków na terenie gminy Marciszów, 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy ró¿ne. 
9. Zamkniêcie obrad sesji. 
Zwróciù siê do radnych z zapytaniem czy s¹ jakie� inne propozycje do porz¹dku obrad. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê  z zapytaniem, czy bêdzie reguù¹ brak skùadania sprawozdania Przewodnicz¹cego Rady z prac 
miêdzysesjami zrozumiaùe jest dla radnego , ¿e nie ma takiego od  Wójta Gminy , poniewa¿ jest nieobecny. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy w odpowiedzi poinformowaù , ¿e nie ma w Statucie takiego zapisu, i¿ takie 
sprawozdania s¹ skùadane. 
Radny podziêkowaù za odpowiedê uznaj¹c j¹  za wyczerpuj¹c¹. 
Innych uwag i propozycji nie wniesiono. 
Przewodnicz¹cy Rady poinformowaù Rade, ¿e po dokonaniu prezentacji Programu Leader informacjê przedstawi 
pani Marta Jêdrzejowska kierownik Referatu O�wiaty , Kultury , Sportu i Turystyki o �rednim wynagrodzeniu 
dla nauczycieli. 
Innych propozycji do porz¹dku obrad nie wniesiono. 
Poddany pod gùosowanie  porz¹dek obrad sesji zostaù przyjêty 13 gùosami� za� , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych , 1 
gùosem �przeciwnym �. 
Ad.3. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady stwierdziù quorum pozwalaj¹ce na podejmowanie 
prawomocnych decyzji, listy obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Protokóù zostaù przyjêty bez uwag. 
Ad.5. 
Przybyùa na obrady sesji pani Bo¿êna Pêùdiak � prezes Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dziaùania Kwiat Lnu 
dostarczyùa uczestnikom materiaù  i przybli¿yùa  Strategiê Lokalnej Grupy Dziaùania Kwiat Lnu informuj¹c, ¿e 
grupa Leader to europejski program wspieraj¹cy spoùeczno�ci, które stawiaj¹ na wspóùpracê partnersk¹ 
realizowana od 1991 roku w Unii Europejskiej i stanowi nowe podej�cie do rozwi¹zywania problemów wsi, a 
warunkiem do peùnego i skutecznego realizowania polityki wobec obszarów wiejskich jest zaanga¿owanie 
spoùeczno�ci wiejskich w proces podejmowania decyzji na poziomie lokalnym 
Omówiùa szczegóùowe zasady skùadania wniosków , warunki oraz  zakres udziaùu w dziaùaniach Leader 
informuj¹c o jak¹ pomoc finansow¹ mog¹ ubiegaã siê  mieszkañcy zamieszkali na obszarze Lokalnej Grupy 
Dziaùania, a dotyczy ona zró¿nicowania w kierunku dziaùalno�ci nierolniczej, odnowy i rozwoju wsi w ramach 
czego gmina Marciszów stworzyùa dwa place zabaw w Marciszowie i Ciechanowicach , tworzenie rozwój 
mikroprzedsiêbiorstw i  maùych  projektów na obszarze 6 gmin. 
Od Rady Gminy zale¿y jakie �rodki w obecnym bud¿ecie zostan¹ wykorzystane na te cele niestety jednak 
najpierw te �rodki nale¿y zdobyã po czym s¹ one zwracane po rozliczeniu zadania. 
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Zaprosiùa wszystkich zainteresowanych na spotkania , które bêd¹ organizowane w miesi¹cu marcu podczas , 
których mo¿na uzyskaã wszelk¹ pomoc w zakresie skùadania wniosków. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Przypomniaùa Radom Soùeckim procedurê i termin realizacji Funduszu Soùeckiego , który posiada ka¿da wie� 
i je¿eli  Rady Soùeckie chc¹ z tego Funduszu  przekazaã na ten cel �rodki to nale¿y to zrobiã przed podjêciem 
uchwaùy dziel¹cej Fundusz Soùecki , bo w ci¹gu roku nie ma takiej mo¿liwo�ci, musi to byã przed koñcem 
miesi¹ca wrze�nia. Poinformowaùa , ¿e na jednym wniosku mo¿na zawrzeã kilka wsi, tak jak w przypadku  
Nagórnika, Úwidnika i , Pastewnika   
Radny Adam Ry¿owski  
Stoi na stanowisku,  ¿e powinna byã w tej kwestii wspóùpraca wszystkich wsi i maùych i du¿ych , bo maùa wie� 
ma maùe szanse na przebicie siê na to, ¿eby co� zostaùo zrealizowane.  
Pani Bo¿ena Peùdiak  
Poinformowaùa , ¿e nie wszystkie �rodki zostaùy wykorzystane w zwi¹zku z czym zostan¹ one przesuniête na br 
jednak zwróciùa uwagê na to, ¿e nale¿y wszystko robiã  z rocznym wyprzedzeniem 
Wspominaj¹c te¿ o Stowarzyszeniu Granica z funduszy, których skorzystaù Úwidnik , Ciechanowice, Marciszów 
czyli wsie Gminy Marciszów zwróciùa uwagê na brak wpùaty z naszej gminy pomimo, ¿e co roku zwraca siê w 
tej sprawie. 
Radny Józef Szoùdrowski  
Zwróciù siê z zapytaniem kto wykonuje  projekty  
Pani Bo¿ena Peùdiak 
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e za wypeùnienie wniosku odpowiada wnioskodawca , a wniosek skùada gmina, 
LGD te¿ sùu¿y pomoc¹ chocia¿ s¹ bardzo trudne do sporz¹dzenia  , a bardzo dobrze te wnioski sporz¹dza pani 
Marta Kwiecieñ z Urzêdu Gminy. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù uwagê na terminy rozliczania Funduszu  Soùeckiego i na to,  ¿eby  dopracowaã wszystko , to trzeba co 
najmniej rok czasu , tak powoduj¹  terminy , czy gmina mo¿e zagwarantowaã �rodki na dan¹ inwestycjê  
w danej wsi nie pochodz¹cych z Funduszu Soùeckiego.   
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
W odpowiedzi poinformowaùa , ¿e mo¿e zagwarantowaã �rodki  wówczas nie Rada Soùecka skùada taki wniosek 
tylko sama Gmina. 
Mirosùaw Wolak  soùtys Ciechanowic 
Zwróciù uwagê, ¿e rok rocznie siê te sprawy zmieniaj¹ jednak s¹ one coraz lepsze zaproponowaù soùtysom i 
radnym ¿eby wszystkie wsie wspólnie  dziaùaùy wówczas soùtysi bêd¹ motywowani do pracy. 
Zwróciù siê z zapytaniem do pani Peùdiak , co ze �rodkami niewykorzystanymi .kwoty 300 tysiêcy z Odnowy 
Wsi  
W odpowiedzi pani Peùdiak poinformowaùa, ¿e te �rodki wróc¹ do gminy. 
Innych pytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy podziêkowaù pani Bo¿enie Pêùdiak za przybycie i przedstawienie szczegóùów 
dziaùania LGD. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù pani¹ Marte Jêdrzejowska o przedstawienie �rednich wynagrodzeñ 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkoùach prowadzonych przez jednostkê 
samorz¹du terytorialnego, co wi¹¿e siê z niedopùatami i nale¿y nauczycielom dopùaciã. 
Poinformowaùa ¿e w roku 2010 byùo zatrudnionych 7 sta¿ystów i tu wyst¹piùa ta niedopùata i jest to kwota 4 131 
20 i te siedem osób bêd¹ miaùy wypùacony ten dodatek.    
Pytañ i uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Po przerwie. 
Ad.6. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia planów pracy staùych komisji rady Gminy na rok 2011. 
Wszyscy radni otrzymali plany pracy  Komisji i Rady Gminy na 2011 rok.  
Przewodnicz¹cy zwróciù siê do przewodnicz¹cych komisji o przedstawienie opinii n/t planów komisji oraz Rady. 
Zofia Siudak przewodnicz¹ca komisji o�wiaty, kultury, sportu i turystyki  
Poinformowaùa o przyjêciu przez komisje  planu pracy na 2011 rok. 
Adam Wrona  przewodnicz¹cy komisji infrastruktury technicznej 
Poinformowaù o przyjêciu przez komisjê planu pracy na 2011 rok.  
Piotr Gwó¿d¿ przewodnicz¹cy komisji rewizyjnej  
Poinformowaù o przyjêciu przez komisjê planu pracy komisji na 2011. 
Stanisùaw Cepielik przewodnicz¹cy Komisji Ochrony Úrodowiska i Rolnictwa 
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Poinformowaù o przyjêciu przez komisje planu pracy na 2011 rok. 
Janusz Zawierucha przewodnicz¹cy komisji bud¿etu. 
Poinformowaù  o zmianie w planie Komisji bud¿etowej dot. uwzglêdnienia  w miesi¹cu maju absolutorium i w 
miesi¹cu grudniu podsumowanie pracy komisji , termin posiedzeñ komisji to ostatni czwartek miesi¹ca o 
godz.12.00.Komisja przyjêùa plan pracy komisji. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Poniewa¿ pracowaùa w poprzedniej kadencji w komisji rolno bud¿etowej i wie ile czasu trzeba po�wiêciã na 
realizacjê  tematów, które komisja analizuje  wyraziùa obawê, ¿e godzina przed sesj¹ mo¿e nie wystarczyã na 
szczegóùowe omówienie tych spraw. 
Radny Janusz Zawierucha Przewodnicz¹cy komisji w odpowiedzi poinformowaù , ¿e zostaùo uzgodnione z 
komisj¹ bud¿etu to, ¿e jak tematyka bêdzie wymagaùa dùu¿szego po�wiêcenia czasu to wówczas komisja spotka 
siê wcze�niej na co radni z komisji wyrazili zgodê. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na 2011 rok. 
Radni zapoznali siê z projektem planu pracy . 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania �cieków.      
Radni analizowali na swoich posiedzeniach projekty uchwaù. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do przewodnicz¹cego komisji infrastruktury technicznej  o ewentualne 
pytania w sprawie regulaminu. 
Adam Wrona przewodnicz¹cy komisji poinformowaù, ¿e komisja po szczegóùowym  jego przeanalizowaniu nie 
wniosùa uwag. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada Gminy w gùosowaniu  13 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym � , 0 gùosów wstrzymuj¹cych , 1 radny 
nieobecny przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
Ad.7. 
Interpelacje i zapytania radnych  
Do biura Rady Gminy nie wpùynêùy interpelacje. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù, ¿e wszystkie zapytania i interpelacje do Wójta Gminy , który jest 
nieobecny  zostan¹  zapisane i przekazane. 
Radny Adam Ry¿owski  
Poinformowaù, ¿e chciaù zadaã pytanie radcy prawnemu , który jest nieobecny  czy interpretacja, która zostaùa na 
poprzedniej sesji przedstawiona jest zgodna z zapisem. Radny ma inn¹ interpretacjê dot. zgùaszania zapytañ i 
interpelacji radnych i interpelacje skùada siê do Wójta  pisemnie lub ustnie jednak nie mo¿e jej zgùosiã. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù o powodzie nieobecno�ci radcy prawnego , który uczestniczy w 
obradach sesji w Wojcieszowie. 
Radny zapytaù wiec za co pan radca bierze pieni¹dze. 
Pani Sekretarz Gminy poinformowaùa, ¿e pan radca byù w dniu dzisiejszym w Urzêdzie. 
Ad.8. 
Radny Adam Ry¿owski  
Wróciù do ostatniej sesji podczas , której uniemo¿liwiono poprzez gùosowanie radnych wprowadzenie do 
porz¹dku obrad  spraw ró¿nych, co wedùug  radnego nie powinno mieã miejsca  , a zrobiono sprawy ró¿ne  po 
zamkniêciu obrad. 
Radny musi jednak to powiedzieã , bo  uwa¿a , ¿e ta czynno�ã powinna byã wykonana w czasie sesji, a nie po 
niej  jednak pozostawia t¹ sprawê. 
Ad.8. 
Sprawy ró¿ne  
Radny Adam Ry¿owski  zwróciù siê  o : 
1. Interwencjê i wyja�nienie  w Regionalnym Zarz¹dzie Gospodarki Wodnej w Jeleniej  
   Górze w sprawie �rodków finansowych na cieki  wodne w Wie�ciszowicach na rok 2010,  
   które zostaùy przyznane Gminie Marciszów , co byùo gwarancja, ¿e prace te zostan¹ wykonane.  
   Radny poinformowaù, ¿e pan Po�piech z  RZGW pokazaù siê w Wie�ciszowicach zrobiù zdjêcia i na tym siê  
   skoñczyùo. 
2. W sprawie sprzedanych dziaùek w okolicy �Engramu�  i wówczas radni otrzymali  zapewnienie o budowie  
    remizy w Marciszowie, nie widzi ¿eby w 2011 roku miaùa byã wybudowana  wiêc pyta  kiedy remiza  
    powstanie tym bardziej, ¿e  byùy  �rodki na to zadanie,  
3.Wyja�nienie sprawy  zbiornika gazowego i sytuacj¹ z  panem Niemasem z TBS , 
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4.Wyja�nienie sprawy OSP Marciszów, która zwracaùa siê do Rady Gminy w  2010 roku o  
  dofinansowanie 150 tysiêcy, dziêki czemu  mogùa otrzymaã 500 tys z Krajowego Sytemu  
   Ratownictwa jak na razie jest cisza radny uwa¿a, ¿e to przez radnych �rodki te przepadùy.   
5. Zùo¿yù rezygnacjê z prac w Komisji ds. rozwi¹zywania problemów alkoholowych i  
    narkomanii dziêkuj¹c za wspóùpracê. 
6. Zapoznaù z tre�ci¹ wniosku zùo¿onego do Przewodnicz¹cego Rady Gminy w sprawie  
   podwy¿szenia diet przewodnicz¹cemu Rady, wieceprzewodnicz¹cemu, przewodnicz¹cym  
   komisji , radnym i soùtysom. Zapoznaù z wyliczeniami podwy¿ek w skali roku w stosunku do ka¿dego  
   zaproponowanego.   
   Zwróciù siê te¿ do Przewodnicz¹cego Rady Gminy o zmianê godziny na wcze�niejsz¹    
   rozpoczynania obrad sesji. 
Do wniosku o podwy¿ce diet odniosùa siê Skarbnik Gminy informuj¹c, ¿e zgodnie z obowi¹zuj¹cymi przepisami 
o finansach publicznych z takim wnioskiem i odpowiednimi przesuniêciami w bud¿ecie mo¿e wyst¹piã Wójt 
Gminy , a nie Rada poniewa¿ to Rada uchwaliùa bud¿et taki jaki jest i nie mo¿e przesuwaã �rodków. 
Radny Adam Ry¿owski zadaù wiêc pytanie kto decyduje o zarobkach wójta i czy wiadomo byùo, ¿e bêdzie 
podwy¿ka dla wójta  
Skarbnik Gminy w odpowiedzi poinformowaùa,  ¿e  Rada decyduje o zarobkach wójta  i oczywi�cie o tym 
wiedziaùa podejmuj¹c uchwaùê. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Podobnie jak na Komisji rewizyjnej zgùosiùa sprawy dot. dewastowania drogi gminnej w Wie�ciszowicach 
niedawno powstaùej  , niszczonej przez ciê¿kie samochody przewo¿¹ce drzewo z lasu , a znajduj¹ce siê na niej 
korytka zostaùy ju¿ zniszczone. 
Ponadto zasygnalizowaùa konieczno�ã zabezpieczenia dziury � wyrwy  jaka powstaùa na placu autobusowym 
koùo sklepu w Wie�ciszowicach. 
Uczestnicz¹cy w obradach sesji pan Rafaù Zdunek poinformowaù o przeprowadzonej w tej sprawie rozmowie z 
radnym Adamem Ry¿owskim , który miaù sprawdziã ten stan i poinformowaã Urz¹d Gminy. 
Wùadysùaw Wróblewski  soùtys Domanowa 
Zwróciù siê w sprawach : 
1. Braku od�nie¿ania drogi gminnej jedynej dojazdowej do posesji pañstwa m.in. Cyburów ,  
    Buczków , Borowy i Trynkiewicz , co  byùo obiecane na sesji  w dniu 28 -10 -10 , ¿e    
    bêdzie jednak do dzi� nikt tam nie byù, a mieszkañcy maj¹ o to do soùtysa pretensje.  
2. Braku pracownika do od�nie¿ania chodnika w Domanowie. 
     Zarzuciù brak zainteresowania siê i od�nie¿ania przez trzy miesi¹ce chodnika w Domanowie. 
    Do sprawy odniosùa siê pani Sekretarz Gminy informuj¹c, ¿e od 1 lutego  pan  
    Stadnik mieszkaniec Domanowa bêdzie wykonywaù prace spoùeczno-u¿yteczne przez trzy  
    miesi¹ce 10 godzin w tygodniu.     
3.Wróciù do sprawy organizacji zebrania wiejskiego w sprawie wyboru soùtysa i Rady  
   Soùeckiej i przypomniaù, ¿e chciaù zrezygnowaã w paêdzierniku z funkcji soùtysa jednak Przewodnicz¹cy Rady 
przekonywaù ¿eby tego nie robiù.  
Ponadto soùtys przypomniaù ¿e w dniu 30 grudnia na sesji Wójt okre�liù terminy  zebrañ wiejskich i  w 
Domanowie na  11 stycznia 2011 roku  w Domanowie. Pracownik biura Rady Gminy telefonicznie 
poinformowaù soùtysa o gotowych ogùoszeniach o zebraniu ze zmienion¹  dat¹ na 10 stycznia 2011 roku  do 
czego soùtys siê dostosowaù i rozwiesiù ogùoszenia. 
Do soùtysa zadzwoniù Przewodnicz¹cy Rady Gminy  zarzucaj¹c soùtysowi brak rozwieszenia ogùoszeñ w 
zwi¹zku z czym odwoùaù zebranie wiejskie , co soùtysa zabolaùo stwierdzaj¹c , ¿e przewodnicz¹cy robi to 
celowo. Dlatego s¹dzi, ¿e soùtys jak i Rada Soùecka w Domanowie jest niepotrzebny i stwierdziù, ¿e �wietlica  
zostaùa tak wyremontowana , ¿e okna siê nie otwieraj¹, a ¿eby je umyã trzeba wchodziã  po drabinie. Ponadto po 
wyremontowaniu drogi  gminnej nie powiadomiono soùtysa o jej odbiorze a jest z ni¹ problem , który spadù teraz 
na mieszkañców. 
Przewodnicz¹cy odniósù siê do sprawy odwoùanego zebrania wiejskiego stwierdzaj¹c, ¿e nie byùo to celowe 
dziaùanie jak stwierdziù soùtys lecz powodem byùo nie dotrzymanie terminu powieszania  ogùoszeñ o zebraniu.  
W �lad za odwoùaniem zostaùo powieszone ogùoszenie odwoùuj¹ce zebranie wiejskie wraz z przeprosinami 
mieszkañców Przewodnicz¹cego Rady Gminy. Przewodnicz¹cy poinformowaù,  ¿e jak bêdzie na zebraniu 
wiejskim w Domanowie wyja�ni mieszkañcom równie¿ powód odwoùania zebrania .   
Radny Józef Szoùdrowski  
Zwróciù siê w sprawie :  
- powieszenia lustra na drodze gminnej w Sêdzisùawiu od strony posesji pana Wañczyka , 
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- poinformowaù o rozpadaj¹cej siê obwodnicy w Sêdzisùawiu, 
- braku tablic informacyjnych , / wykona 1 tablicê dla wsi / 
- za maùo jest kubùów na szkoùo 3 szt    
- zwróciù siê o 2 kubùy na plastiki,  
- zwróciù siê o piecz¹tkê  
- uwa¿a , ¿e potrzebny jest pracownik interwencyjny do dyspozycji wsi Sêdzisùaw,  
Radna Danuta Wojtas 
Zwróciùa siê w sprawie drogi gminnej w kierunku kolonii w Sêdzisùawiu na , której nie ma ju¿ poboczy. 
Radny Dawid Chêciñski  
Zwróciù siê w sprawie maùej ilo�ci tablic ogùoszeniowych w Marciszowie. 
Ustosunkowaù siê do wypowiedzi radnego Adama Ry¿owskiego dot. zaùatwiania spraw ró¿nych po sesji 
zdaniem radnego A.Ry¿owskiego . 
Radny Dawid Chêciñski 
Odniósù siê do wypowiedzi i przypomniaù radnemu A.Ry¿owskiemu, ¿e wyszedù obra¿ony z sali narad po sesji  i 
zostaù  poproszony ¿eby wróciù na salê jednak radny tego nie zrobiù. 
Ponadto w sprawie zùo¿onego wniosku o podwy¿kê dla radnych uwa¿a , ¿e jest to indywidualna sprawa ka¿dego 
radnego. Osobi�cie pracuje dopiero pierwsz¹ kadencjê i nie uwa¿a, ¿e nale¿y siê jemu jako radnemu podwy¿ka 
diety, poniewa¿ jeszcze niczym siê nie wykazaù dla gminy w zwi¹zku z czym  nie podpisze wniosku o 
podwy¿szenie diet. Ponadto zdaniem radnego je¿eli kto� pracuje wiêcej ni¿ dwie kadencje to mo¿e mieã do tego 
jak najbardziej prawo. 
Poinformowaù , ¿e uczestniczyù w obradach sesji Rady Powiatu, a¿eby dowiedzieã siê cokolwiek na temat mostu 
w Marciszowie jednak nic dobrego na ten temat siê nie dowiedziaù. Zwróciù siê te¿  w sprawie  fatalnego stanu 
drogi Nadrzecznej w Marciszowie , a poniewa¿ s¹ nasi przedstawiciele z Powiatu prosi o wyja�nienie sprawy. 
Maria Bych radna Powiatu 
W odpowiedzi na temat mostu poinformowaùa, ¿e wniosek w sprawie  mostu zostanie ponowiony i Powiat czeka 
na jego realizacjê. 
Do sprawy tablic ogùoszeniowych ustosunkowaùa siê Skarbnik Gminy proponuj¹c soùtysom ujêcie wykonania 
tablic w Funduszu Soùeckim jako przedsiêwziêcie. 
Radny Adam Ry¿owski  
Stwierdziù, ¿e Rada Soùecka nie bêdzie fundowaã bankom  i innym instytucjom rozwieszaj¹cym ró¿ne 
informacje swoich tablic chyba, ¿e zapùac¹ , co dawno radny proponowaù ¿eby pobieraã opùaty za takie sprawy, 
tym bardziej ¿e wieszaj¹ bardzo du¿o informacji. 
W dyskusji sugerowano tablice zamykane jednak s¹ one bardzo drogie. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Stwierdziùa, ¿e szkoda wydawaã pieni¹dze na tego typu urz¹dzenia - tablice  , bo mo¿e to byã zupeùnie prosta 
tablica z desek , któr¹ mo¿e wykonaã nawet pracownik interwencyjny sposobem chaùupniczym i nie bêdzie 
dodatkowych kosztów. Ma przykùad jak pracownicy interwencyjni przychodzili pracowaã bez jakichkolwiek 
narzêdzi i korzystali z tego co im mieszkañcy u¿yczyli dlatego uwa¿a, ¿e jak pracownik zainteresuje siê tematem 
to tez mo¿na go wykonaã. 
W zwi¹zku z powy¿szym proponuje aby na ka¿dej wsi byù pracownik interwencyjny w celu wykonywania 
niezbêdnych prac. 
Skarbnik Gminy zwróciù uwagê na to, ¿e koszt wykonania  takiej tablicy jak proponuje radna , te¿ bêd¹ niemaùy, 
bo trzeba wyheblowaã deski , zabezpieczyã itp. 
W sprawie posiadania tablic informacyjnych Skarbnik Gminy zaproponowaùa soùtysom ujêcie tego jako 
przedsiêwziêcie w Funduszu Soùeckim.  
Radny Powiatu Damian Wójcik  
W odpowiedzi poinformowaù, ¿e w bie¿¹cym tygodniu prace na drodze maj¹ zacz¹ã byã wykonywane.  
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic  
Zwróciù siê do radnych Powiatu w sprawie od�nie¿ania dróg poniewa¿ ostatnio musiaù wykonaã kilka telefonów 
a¿eby zaùatwiã sprawê od�nie¿ania na terenie gminy dlatego prosi o uregulowanie tej procedury przez Powiat.   
Radny Adam Ry¿owski  
Stwierdziù, ¿e jedyna droga od�nie¿ana na jeden telefon to jest droga do Starosty, bo w przypadku innych trzeba 
ich kilka wykonaã. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zapoznaù z tre�ci¹ podania pracownic z Zespoùu Szkóù w Marciszowie dot. podwy¿szenia pùac skierowanego do 
Przewodnicz¹cego Rady Gminy. 
Podanie to zostanie skierowane do Zespoùu Szkóù wg kompetencji. 
Zaprosiù wszystkich do Úwidnika na przedstawienie teatru Lokomotywa na dzieñ  6 lutego 2011 roku o 
godz.17.00 w niedzielê prosz¹c o niezawodne przybycie.  
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Innych spraw nie zgùoszono. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej zamkniêcia. 
 
protokoùowaùa                                                                                    Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                                     Henryk Mazur 
Insp.d/s Rady Gminy  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


